
Behoort bij punt 2 van de agenda voor de raadsvergadering van 25 januari 2010

Vragenronde van raadsleden zoals geregeld in art. 39 Reglement van Orde

ABC

Contract Taxihopper
Er zijn grote problemen als gevolg van forse kostenoverschrijdingen m.b.t. het leerlingenvervoer door 
Taxihopper. De gemeenten Mill & Sint Hubert, Sint Anthonis en Boxmeer zijn voornemens een 
Europese aanbesteding te organiseren, waarbij het schooljaar 2009/2010 door Taxihopper wordt 
uitgediend. Grave laat weten dat zij nog één jaar verder gaan met Taxihopper. Wanneer Cuijk ook iets 
anders wil, dan dienst zij vóór 31 januari te beslissen of men nog een jaar verder wil met Taxihopper 
dan wel het contract dit schooljaar beëindigt.

Vraag 1
De gemeente Cuijk heeft een onderzoek laten verrichten naar de kostenoverschrijdingen door Deloitte 
en Touche. Heeft de gemeenteraad al kennis kunnen nemen van de resultaten van dit onderzoek?
Vraag 2
Kan het college bevestigen of de deadline van 31 januari inderdaad voor Cuijk van toepassing is?
Vraag 3
Heeft uw college al een standpunt bepaald in de vraag hoe de gemeente na het schooljaar 2009/2010 
wil komen tot een nieuwe opdrachtverlening voor het leerlingenvervoer?

VVD

Reis China
De burgemeester en secretaris zijn inmiddels teruggekeerd van hun zakentrip naar China. Wat de 
precieze inhoud van de gemaakte afspraken is met de delegatie uit Jintan is onduidelijk. Wat wel vast 
staat is dat bij monde van de burgemeester in de commissie Bestuur van januari 2010 is aangegeven 
dat van een stedenband met China geen sprake zou zijn.

1. Welke doelstelling heeft het college met de samenwerking met Jintan en met welke landen in 
Zuid-Amerika, Noord-Amerika, Australië en Afrika zullen onder dezelfde voorwaarden 
stedenbanden aangegaan worden?

2. Wat zijn de kosten van een stedenband met Jintan in relatie tot de vanuit de burgers van Cuijk 
gestarte stedenbanden met Maldon, Prerov en de aan de Linden verwante dorpen?

3. Op welke wijze gaat het college de gemaakte afspraken ‘handen en voeten geven’, hoe gaat 
het college burgers enthousiast maken voor de stedenband met China en op welke wijze gaat 
het college in de kosten tegemoetkomen?


